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Formand for Retsudvalget Peter Skaarup 
 
På grund af den korte tid der var til rådighed ved retsudvalgets besøg på Statsfængslet i 
Vridsløselille, vil jeg hermed komme med lidt supplerende oplysninger vedr. div. forhold på 
fængslet. 
 
Vridsløselille har siden februar 2003 haft en afdeling for Bandidos rockere, som i princippet 
skulle holdes helt adskilt fra resten af fængslet. På grund af de store problemer der har 
været med at tilbyde de indsatte på denne afdeling noget fornuftig beskæftigelse, består 
denne opgave efterhånden af rengøringsopgaver rundt omkring i fængslet, hvilket der efter 
min mening, kan give nogle problemer i forhold til sikkerheden.  
 
De indsatte gør bl.a. rent i fængslets kirke, gymnastiksal, kondilokale og ikke mindst egne 
besøgsrum. Det er opgaven med at rengøre egne besøgsrum, jeg synes der bør være 
give grund til bekymring, særligt set i forhold til de sidste fund af ulovlige effekter på 
Bandidosafdelingen. Jeg har vedhæftet den pressemeddelelse fængslets ledelse 
udsendte i forbindelse med den nævnte visitation. Når der kan komme så mange ulovlige 
effekter ind i fængslet, kan man med rette blive bekymret over muligheden for, at der også 
kan komme våben ind. 
 
Fundet af anabole steroider, tyder også på at de fortsætter deres ulovlige forbrug af dette, 
inden for fængslets mure. 
 
Jeg håber at de ovenstående oplysninger kan give anledning til nogle spørgsmål til 
ministeren omkring regimet på landets rockerafdelinger. Hvis de trufne beslutninger 
omkring ”rockernes” afsoningsforhold stadig skal have en effekt, tror jeg det er nødvendigt 
at der bliver set på de daglige rutiner. 
 
 
 
Med venlig hilsen 
 
Michael Kaj Jensen 
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